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Abstract (en)
[origin: EP0524548A1] Mixtures with antimicrobial activity contain a synergistically active combination of (A) at least one aromatic alcohol, which has
antimicrobial activity, of the formula I <IMAGE> (B) at least one diol, which has antimicrobial activity, of the formula (II> R<2>-CHOH-(CHR<3>)x-
CH2OH (II) Suitable and preferred aromatic alcohols are phenylethyl alcohol and hydrocinnamyl alcohol. Preferred diols are alkanediols and glycerol
monoethers in which x is 0, R<2> is an alkyl or alkoxymethyl group with 8 to 14 C atoms in the alkyl or alkoxy group. The mixtures are particularly
suitable as preservatives for aqueous formulations containing components which can undergo microbial degradation.

Abstract (fr)
Des mélanges à effet antimicrobien renferment une combinaison exerçant une action synergique (A) d'au moins un alcool aromatique, à effet
antimicrobien, de formule (I) et (B) d'au moins un diol, à effet antimicrobien, de formule (II): R2-CHOH-(CHR3)x-CH2OH. Des alcools aromatiques
appropriés utilisés de préférence sont l'alcool phényléthylique et l'alcool hydro-cannellique. Des diols utilisés de préférence sont les alcane-diols
et des monoéthers de glycérine, dans lesquels x = 0, R2 est un groupe alkylméthyle ou alkoxyméthyle de 8 à 14 atomes de carbone dans le
groupe alkyle ou alkoxy. Les mélanges conviennent principalement comme agents de conservation pour des préparations aqueuses à teneur en
constituants dégradables par l'action microbienne.
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